
Obec Hodkovce 
Hodkovce 2 

044 21  Košice - okolie 

Zápisnica zo zasadnutia 05. obecného zastupiteľstva obce 

Hodkovce zo dňa 12.04.2023 

Prítomní:  

Juraj Kozel 

Mgr. Peter Kozel 

Ing. Lucia Dujava 

Bc. Martina Sičáková 

Bc. Antónia Skasková 

Bc. Gabriel Varga 

Miroslav Dubovský 

MVDr. Ľudovít Kaiser  

Mgr. Peter Kožej  

Ing. Peter Savčák  

 

Návrh programu zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu, určenie zapisovateľa a schválenie overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení, informovanie o činnosti OcÚ 

4. Návrh VZN na zmenu Územného plánu obce Hodkovce (ZaD3) 

5. Návrh, riešenie výstavby a financovania ČOV a kanalizácie 

6. Aktualizácia rokovacieho poriadku 

7. Odmeňovanie poslancov  

8. Prenájom unimobuniek - nájomná zmluva s Mgr. Petrom Kožejom 

9. Zmluva z mestom Košice 

10. Rôzne 

 

1. Starosta obce privítal poslancov a všetkých zúčastnených občanov v priestoroch bývalého OcÚ, nakoľko priestory súčasného 
OcÚ sú v rekonštrukcii.  

2. Starosta prečítal program OZ a poslanci tento program jednohlasne schválili.(uznesenie č.020/2023)Za zapisovateľa bol urče-
ný Bc. Gabriel Varga a overovateľov Bc. Martina Sičáková a Ing. Lucia Dujava. 

3. Starosta oboznámil poslancov s plnením uznesení z predchádzajúceho OZ. Všetky uznesenia boli splnené. Bola poskytnutá aj 
informácia ohľadom rekonštrukcie OcÚ. Poslanci boli oboznámení s prácami, ktoré sa už uskutočnili a tiež s prácami, ktoré sú 
plánované. Práce zahrňujú výmenu dátových a elektrických káblov, nového nábytku, maľovanie stien a nanášanie nových omie-
tok. Obec podpísala zmluvu so spoločnosťou Decom , ktorá má pre obec zabezpečiť špeciálny softér a spoločný server pre všet-
ky elektrospotrebiče, najmä tlačiarne a skenery. Cieľom je zabezpečenie spoločného  sieťovania z  jedného centrálneho servera. 
Ďalej  bola poskytnutá informácia o optickom internete od spoločnosti Telekom, ktorý má mať  plošne rozsiahlejšie pokry-
tie ,vyššiu rýchlosť a nezmenenú cenu. Poslanec Mgr. Peter Kozel sa informoval  ako je to s firmou, ktorá  mala rekonštruovať 
KD. Podmienkou schválenej dotácie od PPA bolo max. 50 %navýšenie ceny. Firma vyfaktúrovala celkové náklady s navýšením 
až 61%. Keďže to nebolo pre obec prípustné, musela od zmluvy odstúpiť.  

4. Starosta predložil poslancom návrh VZN o zmene územného plánu. Poslanci po oboznámení sa s týmto návrhom, VZN 
č.1/2023 o zmene Územného plánu obce Hodkovce jednohlasne schválili.(uznesenie č.021/2023) OcÚ zároveň vydalo aj stano-
visko ohľadom pozemkov patriacich  Pozemkovému spoločenstvu Urbariát Hodkovce, p. Ivankovi a p. Oravcovej .Toto stano-
visko znie, že na týchto pozemkoch , obec nepovolí výstavbu, kým nedôjde k ich sceleniu.  

5. Starosta  informoval , že Okresný úrad Košice-okolie—Odbor starostlivosti o životné prostredie  schválilo obci Hodkovce 
stavebné povolenie na výstavbu ČOV. Taktiež navrhol poslancom 2 možnosti  financovania jej výstavby . Obe riešenia  sú z 



 

Zápisnicu napísal Gabriel Varga 

Overovatelia:   

Martina Sičáková  .................................... 

Lucia Dujava .......................................... 

envirofondov a to buď formou výzvy alebo úveru. Poslanci sa zhodli na tom, že je dobré počkať na vhodnú výzvu a starostu po-
žiadali, aby sa informoval aj o dotáciach. 6.Starosta na návrh poslanca p. Petra Kozela oboznámil poslancov , že je potrebná ak-
tualizácia rokovacieho poriadku OZ  a zároveň ich vyzval, aby k nemu vyjadrili svoje pripomienky. Občan p. Miroslav Dubov-
ský navrhol poslancom, že by bolo vhodné si pozrieť aj zásady hospodárenia s obecným majetkom.  

7. K ďalšiemu návrhu poslanca p. Petra Kozela o stanovení termínu vyplácania  odmien poslancom bol p. starostom navrhnutý 
posledný kalendárny mesiac december. Poslanci tento návrh jednohlasne schválili.(uznesenie č.022/2023) 

8. Poslanci boli oboznámení s nájomnou zmluvou, ktorá bola aj právne upravená medzi obcou Hodkovce a p. Petrom Kožejom o 
využívaní unimobuniek na miestnom multifunkčnom ihrisku za účelom  podnikania. Starosta poskytol aj bližšie informácie 
ohľadom zodpovednosti  nájomcu p. Petra Kožeja, ktorý bude zodpovedný iba za územie, kde sa bude vykonávať podnikateľská 
aktivita v jeho sfére pôsobnosti. Starosta tiež informoval , že okolie multifunkčného ihriska sa plánuje v širšom rozsahu osvetliť 
a majú byť postavené aj drevené prístrešky financované z príslušných fondov. Za predloženú nájomnú zmluvu hlasovali 4 pos-
lanci ,1 poslanec sa zdržal. Poslanci zmluvu s p. Petrom Kožejom schválili. (uznesenie č.023/2023) 

9. Poslanci boli oboznámení  starostom o zmluve s mestom Košice  ohľadom príspevku obce na záujmové krúžky , spravované 
mestom  a navštevované  deťmi z našej obce. OZ v predchádzajúcom volebnom období stanovilo ročný príspevok na jedno dieťa 
na sumu 50 Eur. Starosta informoval ako je to s financovaním  týchto  krúžkov v susedných obciach.  Poslanci sa dohodli na 
sume  30 Eur na  1 dieťa na rok .Tento návrh poslanci jednohlasne schválili.(uznesenie č.024/2023) 

10. V tomto bode starosta informoval o podpísaní zmluvy medzi obcou Hodkovce a firmou Kosit ohľadom nového spôsobu vý-
vozu odpadu, ktorý bude spočívať vo vážení komunálnych nádob. Je potrebné zistiť celkový počet nádob, ktoré jednotlivé do-
mácnosti vlastnia. Po zistení počtu  nádob dostane každá domácnosť čip. Poslankyňa p.Lucia Dujava poukázala  na nekvalitu 
vynášania komunálneho ,ale taktiež separovaného odpadu v priestore uličky, kde sa nachádza jej dom. Starosta oslovil poslanky-
ňu p. Antóniu Skaskovú, aby zistila komu patria pozemky okolo vodnej nádrže , keďže obec plánuje skultúrniť toto prostredie a 
taktiež poslanca p. Gabriela Vargu, aby ako predseda  kultúrnej komisie zorganizoval stretnutia  tejto komisie ,oboznámil s  jej 
členmi a oslovil mládež s cieľom zapojiť ju do pripravovaných kultúrnych či športových aktivít obce. Poslankyňa p. Martina 
Sičáková sa zaujímala o priebeh akcie Uprataj si okolo seba , ktorá sa má konať v sobotu 15.4.2023.Starosta informoval o tejto 
akcii , že je pripravené občerstvenie, ktoré majú pripraviť miestni poľovníci, organizáciou akcie poveril poslanca Gabriela 
Vargu, aby podľa zúčastnených osôb vytvoril jednotlivé skupiny a taktiež vyzval aj ďalších poslancov k aktívnej účasti.  

11. V diskusii sa o slovo prihlásil občan p. Miroslav Dubovský, ktorý poukázal na zrovnanie priepustov v novej časti obce ,tiež 
sa informoval ako je to so zápisnicami zo stretnutí Mas Rudohorie,  o územnom a stavebnom konaní novej škôlky. Poslankyňa  

 p.Martina Sičáková poskytla bližšie informácie  ohľadom Dňa obce. 

12. V závere starosta poďakoval  všetkým prítomným poslancom i občanom za účasť a ukončil OZ. 

 

Juraj Kozel 

Starosta obce 


